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Protokół Nr XVIII/2011 

z XVIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 29 grudnia 2011 r. w siedzibie Urzędu Miasta-Gminy Stryków 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności,  

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności,  

sołtysi wg listy obecności,  

osoby zaproszone wg listy obecności.  

 

Ad. 1. Otwarcie obrad XVIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad.  
 

Otwarcia sesji o godz. 10.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł 

Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu rady 

wynoszącego obecnie 14 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. Nieobecny radny Witold Śliwkiewicz.  

Przewodniczący Rady wyjaśnił dlaczego liczba radnych wynosi 14. Zgodnie z wyrokiem 

Naczelnego Sądu Administracyjnego w Warszawie z dnia 16 grudnia br. skarga radnego 

Bogdana Walczaka została oddalona . Pan Bogdan Walczak z tym dniem przestał być radnym 

Rady Miejskiej w Strykowie. Przewodniczący Rady odczytał cały wyrok NSA. Po odczytaniu 

powiedział, że NSA w całej rozciągłości przyjął argumenty Rady Miejskiej w Strykowie, 

Rada była zobligowana do przyjęcia takiej uchwały.  

Na sesję przybył radny Witold Śliwkiewicz.  

 

Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie.  
 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie Józefowi Migdałkowi. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad.  

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie.  

3. Przyjęcie porządku obrad.  

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

5. Zatwierdzenie protokołu z XVII sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 7 

grudnia 2011 r.  

6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta – Gminy Stryków; 

b) uchwalenia budżetu Miasta – Gminy Stryków na 2012 rok: 

 przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem Burmistrza M-G 

Stryków, 
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 przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego 

RM w Strykowie do projektu budżetu M-G Stryków na rok 2012, 

 przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi do projektu budżet M-

G Stryków na rok 2012, 

 jawna debata budżetowa, 

 głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Stryków na rok 2012, 

b) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Stryków na 

rok 2012, 

c) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Stryków na lata 2012-2016, 

d) zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2011 oraz zmiany planu 

finansowego ZGKiM w Strykowie na rok 2011, 

e) zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości, 

f) zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 

podatkowych, 

g) ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Strykowie , 

h) ustalenia dziennych stawek opłaty targowej na terenie miasta i gminy Stryków, 

i) określenia warunków udzielania bonifikat od opłaty z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Stryków oraz wysokości stawek procentowych tych bonifikat. 

 

8. Interpelacje i zapytania.    

9. Wolne wnioski i sprawy różne.   

10. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków.  

11. Zamknięcie obrad.  

Zmian do porządku obrad nie zgłoszono.  

Głosowanie nad porządkiem obrad:  

13 głosów za,  

 0 głosów przeciwnych,  

1 głos wstrzymujący się 

 

Ad. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  
 

Komisja Uchwał i Wniosków została powołana w następującym składzie:  

1. Radny Czesław Polit  

2. Radny Karol Lenart 

3. Radny Teodor Kołodziejczyk 

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  
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Ad. 5 Zatwierdzenie protokołu z XVII sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 7 

grudnia  2011 r.  

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu?  

Uwag do protokołu z XVII sesji podczas obrad XVIII sesji nie złożono.  

 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XVII sesji Rady Miejskiej w Strykowie 

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

Ad. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta – Gminy Stryków; 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0  głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

b)  uchwalenia budżetu Miasta – Gminy Stryków na 2012 rok 

 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków podkreślił, że przedstawiony 

projekt budżetu jest projektem bardzo ostrożnym, z tego względu, że do końca nie wiemy 

jakie zmiany będą następowały w kraju odnośnie sytuacji finansowej całego państwa. 

Projektowany budżet zabezpiecza w całości funkcjonowanie oświaty oraz zakłada 

kontynuację wielu zadań inwestycyjnych z lat poprzednich. Zawiera również nowe zadania 

inwestycyjne, na które posiadamy wstępną akceptację do przyznania środków 

pozabudżetowych. Jednym z największych wydatków jest zabezpieczenie  ponad 5 milionów 

złotych na budowę obwodnicy miasta Strykowa. 

Burmistrz podziękował  radnym za  szczegółową analizę  przedstawionego projektu budżetu 

na posiedzeniach merytorycznych Komisji Rady Miejskiej w Strykowie oraz za wypracowane 

pozytywne opinie do projektu budżetu. Skarbnikowi M-G Stryków Burmistrz podziękował za 

włożony wkład pracy w przygotowanie  projektu budżetu. 

 przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem Burmistrza M-G 

Stryków, 

Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak przedstawiła projekt budżetu na rok 2012  

wraz z szczegółowym uzasadnieniem. 

  przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego 

RM w Strykowie do projektu budżetu M-G Stryków  na rok 2012, 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM w 

Strykowie radna Anna Ślęzak  odczytała pozytywną opinię w/w komisji do 

przedstawionego projektu budżetu na rok 2012, którą komisja wypracowała na posiedzeniu 

poszerzonym o przewodniczących pozostałych komisji merytorycznych rady w dniu 19 

grudnia 2011 r. 

 



4 

 

  przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi do projektu  budżet M-

G Stryków na rok 2012, 

 

Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak odczytała Uchwałę Nr I/254/2011 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby obrachunkowej w Łodzi  z dnia 16 grudnia 2011 roku w 

sprawie opinii do projektu budżetu Miasta – Gminy Stryków na rok 2012. 

  jawna debata budżetowa, 

Radni nie zabrali głosu w jawnej debacie budżetowej. 

 

  głosowanie nad projektem uchwały budżetowej 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0  głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

Ze względu, że wynik głosowania nie był zgodny z ilością radnych obecnych na sali 

obrad i biorących udział w głosowaniu sekretarz obrad Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie Józef Migdałek  zgłosił wniosek o reasumpcję głosowania: 

 

Głosowanie wniosku: 12 głosów za bez głosów przeciwnych i  1 głos wstrzymujący się  

Jeden radny nie brał udziału w głosowaniu nad wnioskiem. 

II głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13  głosów za  

0  głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

Po głosowaniu nad przyjęciem projektu budżetu na rok 2012 głos zabrał Burmistrz 

M-G Stryków i podziękował radzie za przyjęcie zaproponowanego budżetu. 

Jednocześnie powiedział, że zdziwiony jest wstrzymaniem się od głosowania jednego z 

radnych, w którego  rejonie wyborczym w tym przyjętym już budżecie jest zaangażowana  

największa pula środków finansowych.  

Burmistrz mówił o tym, że jeżeli uda się wygenerować dodatkowe środki finansowe – myśląc 

o dziale inwestycji i o rozstrzyganych przetargach w 2012 roku  - może uda się zrobić coś 

jeszcze niż to co zostało zaplanowane w budżecie na rok 2012 . 

Burmistrz poinformował, że trwają rozmowy odnośnie dalszego funkcjonowania Zespołu 

Szkół Nr 1 w Bratoszewicach. Rada Powiatu Zgierskiego już podjęła uchwałę  w tej sprawie  

zapewniając w roku 2012  środki finansowe w wysokości 2 .100.000 zł, a w roku 2013 – 

1.400.000 zł. W dalszej kolejności jest przekazanie nieodpłatne przez spadkobierców działki . 

Spełnienie tych powyższych warunków spowoduje, że  Gmina Stryków mogła będzie  podjąć  

działania w kierunku prowadzenia tej szkoły. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Stryków na rok 2012, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 
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Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0  głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

b) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Stryków na rok 2012, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0  głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

c) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz  Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Stryków na lata 

2012-2016, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0  głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

d) zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2011 oraz zmiany 

planu finansowego ZGKiM w Strykowie na rok 2011, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 

pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0  głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

e) zmieniającej uchwałę  w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości, 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak wniosła autopoprawkę do projektu uchwały 

polegającą na wykreśleniu w § 1 uchwały pkt. 2  

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Głosowanie nad przyjęciem autopoprawki: 

14 głosów za  

0  głosów przeciwnych  

    0 głosów wstrzymujących się  

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały z autopoprawką :  

14 głosów za  

0  głosów przeciwnych  

    0 głosów wstrzymujących się  

 

f) zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wzorów formularzy informacji 

i deklaracji podatkowych, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0  głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  poinformował, że jeden radny  nie brał udziału 

w głosowaniu. 

 

g) ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0  głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

h) ustalenia dziennych stawek opłaty targowej na terenie miasta i gminy 

Stryków, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
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Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0  głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

  

i) określenia warunków udzielania bonifikat od opłaty z tytułu 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Stryków oraz wysokości 

stawek procentowych tych bonifikat 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

       Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0  głosów przeciwnych  

1  głos wstrzymujący się  

Obrady po przerwie.  

 

Ad. 8. Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Radny Witold Śliwkiewicz  pytał, czy NZOZ Remedium podpisał kontrakt z NFZ na usługi 

medyczne i jakie, czy ośrodki zdrowia na naszym terenie będą funkcjonowały na 

dotychczasowych zasadach, czy zwolnione są pielęgniarki i lekarze.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski poinformował, że wystąpił z pytaniami do NZOZ Remedium 

i czeka na odpowiedź.  

 

Ad. 9. Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Pan Grzegorz Kuna poruszył sprawę dotyczącą wprowadzenia opłat za odbiór śmieci. 

Powiedział, że ma dylemat,  bo chciałby podpisać umowę z naszym zakładem komunalnym, 

ale po gminie są rozpowszechniane oferty różniące się nawet o 7 zł na jednym pojemniku. 

Pan Grzegorz Kuna zapytał jak kalkulowano taki, a nie inny koszt odbioru odpadów. Wydaje 

mi się, że jeżeli firma ze Zgierza może dać niższą cenę, a tu nasz zakład dotowany, któremu 

pomagaliśmy w zakupie samochodu śmieciarki ma sporo wyższe ceny. Tu nie chodzi o 

kwestie odpłatności, ale wysokość tej odpłatności. Wielu osobom trudno się z tym pogodzić, 

chcielibyśmy znać odpowiedź.  

 

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza odpowiedziała, że kalkulacja kosztów 

została wyliczona przez ZGKiM w Strykowie na podstawie kosztów jakie ponosi zakład po 

ogłoszeniu przetargu i wyboru firmy zewnętrznej zabierającej odpady z terenu zakładu. 

Przetarg zakład komunalny ogłasza na koniec roku na rok następny.  Są to koszty określone w 

umowie, która obowiązuje do końca lutego 2012 roku. Na podstawie tych cen z przetargu jest 

wyliczona kalkulacja kosztów. W styczniu 2012 roku będzie ogłoszony nowy przetarg na 
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wybór firmy zewnętrznej odbierającej śmieci z terenu ZGKiM. Zakład komunalny musi 

skalkulować tak koszty, aby pokryć te koszty, które narzuca przedsiębiorstwo wyłonione w 

przetargu. Gospodarka komunalna musi pozbywać się śmieci, nie ma swojego potencjału, ani 

składowiska, aby samemu wywieźć śmieci. Zakład nie może obniżyć kosztów odbioru śmieci, 

bo nie mają z czego dołożyć. W styczniu rozstrzygnie się sprawa cen na rok 2012. Być może 

w 2012 roku nastąpi obniżenie tych cen.  

 

Pan Andrzej Janeczko sołtys wsi Ługi także mówił, że może są to ceny dumpingowe, które 

Zgierz sobie wymyślił, aby pozyskać klientów, daje mniejsze ceny, aby zawrzeć umowy nie z 

gospodarką komunalną. Mówił o różnicach w odpłatności za odbiór śmieci, które wynoszą w 

jednym miesiącu nawet 14 zł. Tutaj jest także kwestia przywiązania ludzi. Nasza firma jest o 

wiele droższa, ale to się z czasem wyjaśni. Jest jeszcze jedna ważna rzecz, w Zgierzu można 

po jednym miesiącu rozwiązać umowę, a tutaj nie.  

 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza poinformowała, że umowa zawarta z ZGKiM 

może być rozwiązana z jednomiesięcznym okresem wypowiedzenia. Wbrew pozorom wiele 

ludzi zawarło umowy z gospodarką komunalną, a ile osób podpisało umowy z firmą ze 

Zgierza nie mamy takiej informacji.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że jeżeli przetarg pozwoli na obniżenie cen, to 

obniżmy te koszty, bo nie chodzi o to, aby gospodarka komunalna zarabiała na odbiorze 

śmieci. Nie wierzę, aby jakakolwiek firma prywatna działała charytatywnie, kalkulacje są 

jasne i czyste, my nie namawiamy na podpisywanie umów z gospodarką komunalną. Nie 

znamy odpowiedzi na wiele pytań: czy tam, gdzie ta firma czyni dotychczas usługi te ceny są 

takie same jak zaproponowano to naszym mieszkańcom, ile razy w tygodniu opróżniają 

kosze. 

 

Pan Stanisław Miller sołtys wsi Koźle pytał, czy termin końca roku jest terminem 

ostatecznym do podpisania umowy.   

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza odpowiedziała, że to nie jest ostateczny 

termin, ten kto nie będzie miał podpisanej umowy nie będzie miał zabranych śmieci. Dodała, 

że ceny zaproponowane przez ZGKiM są niższe niż w okolicznych gminach.  

 

Radny Czesław Polit mówił, że wybór należy do nas samych, że sprawdził  jakie są ceny w 

Zgierzu i są one podobne do naszych. Nikt charytatywnie nie będzie tego robił.  

 

Pan Andrzej Janeczko zapytał, co z umowami na wywóz nieczystości płynnych, czy 

podpisywać umowy na cały rok, co mają robić ludzie, którzy posiadają przydomowe 

oczyszczalnie ścieków.  

 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza odpowiedziała, że nie ma obowiązku 

podpisywania umów na odbiór nieczystości płynnych, ale jest obowiązek dokumentowania 

wywozu tych nieczystości.  

 

Radny Witold Śliwkiewicz poprosił o wystosowanie pisma do GDDKiA w Łodzi, aby 

ustawić kosz na śmieci na przystanku PKS w kierunku Strykowa. Radny spytał o możliwość 

odśnieżania dróg prywatnych sołtysom (do bram wjazdowych). 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica zgłosił wniosek do Komisji Uchwał i 

Wniosków, aby  na najbliższą sesję RM w Strykowie przygotować projekt uchwały w sprawie 

powołania doraźnej Komisji Statutowej.  

 

 

Ad. 10. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków radny Czesław Polit odczytał wniosek przyjęty 

przez Komisję na XVIII sesji RM: 

1. Na najbliższą sesję RM w Strykowie przygotować projekt uchwały w 

sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej.  

               Głosowanie: 13 głosów za 

                 0 głosów przeciw 

                 0 głosów wstrzymujących się  

 

 

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XVIII  sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie: 

                                                   Głosowanie :  13  głosów za 

                                         0 głosów przeciw 

                                                            0 głosów wstrzymujących się  

Podczas głosowania nieobecny radny Andrzej Pożarlik. 

 

Ad. 11 Zamknięcie obrad.  

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XVIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 11.30 dokonał 

zamknięcia sesji.  

 

Protokołowała:  

Z. Kubiak  

E. Tomczak  

 

 

 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Strykowie  

 

Paweł Kasica 


